
PROTOKÓŁ Nr III/2010 
III sesji Rady Miasta Dęblin 

z dnia 16 grudnia 2010 r. 
 

Miejsce posiedzenia - Sala Nr 1 Ratusza Miasta. 

Czas trwania sesji - godz. 11
00

- 13
35

. 

Ustawowy skład Rady Miasta - 15 radnych. 

W sesji uczestniczyło - 14 radnych, nieobecny Mirosław Krawczak.  

 

Ad. pkt 1. 
Otwarcie sesji. 
 

Sesję otworzył Pan Henryk Wiejak - Przewodniczący Rady Miasta.  

Listy obecności radnych, przewodniczących zarządów osiedlowych oraz zaproszonych gości 

stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 

 

Ad. pkt 2. 
Przedstawienie porządku obrad. 
 
Przewodniczący Rady Miasta – Henryk Wiejak poinformował, że radni otrzymali porządek obrad 

i zapytał, czy są uwagi lub wnioski - ponieważ nie było, Przewodniczący przedstawił porządek 
obrad III sesji Rady Miasta: 

 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Informacja o pracach Przewodniczącego Rady i Burmistrza Miasta w okresie między sesjami. 

4. Zapytania, interpelacje i wnioski radnych. 

5. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 

a) stanu liczbowego stałych komisji Rady Miasta Dęblin; 

b) ustalenia składów osobowych stałych komisji Rady Miasta Dęblin; 
c) wyboru przewodniczących i wiceprzewodniczących stałych komisji Rady Miasta Dęblin; 

d) wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Dęblin na 2010 r.; 

e) ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta Dęblin. 

6. Wolne wnioski. 

7. Odpowiedzi na zapytania, interpelacje i wnioski. 

8. Zatwierdzenie protokołów z I i II sesji Rady Miasta. 

9. Zamknięcie sesji. 

 

Ad. pkt 3. 
Informacja o pracach Przewodniczącego Rady i Burmistrza Miasta w okresie między sesjami. 
 

Przewodniczący Rady Miasta – Henryk Wiejak – poinformował o swojej pracy między sesjami.: 

• 10 grudnia – „Dzień Otwartych Drzwi” w Warsztatach Terapii Zajęciowej, w spotkaniu wziął 
udział Wiceprzewodniczący Rady Miasta Waldemar Chochowski; 

• 13 grudnia – Przewodniczący Rady uczestniczył w spotkaniu opłatkowym zorganizowanym 

przez stowarzyszenie Rodzinny Klub Abstynenta „Krokus”; 

• 14 grudnia – brał udział w spotkaniu z okazji rozformowania 6 Bazy Lotniczej i 1 Ośrodka 

Szkolenia Lotniczego; 

• 15 grudnia – uczestniczył w spotkaniu opłatkowym w Komendzie Powiatowej Policji w Rykach. 
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Burmistrz Miasta - Stanisław Włodarczyk przedłożył informację o swojej pracy w okresie  

od 10.11.2010 r. do 15.12.2010 r. 
W omawianym okresie przygotowane zostały materiały na dzisiejszą sesję Rady Miasta, 

a ponadto: 

• 11 listopada – odbyły się obchody Święta Niepodległości oraz uroczysta sesja Rady Miasta 

połączona z wręczeniem Honorowego Obywatelstwa Miasta Dęblin gen. Andrzejowi Błasikowi  

i Panu Witoldowi Guzowskiemu; 

• 15 listopada – podpisał zarządzenia w sprawie projektu budżetu miasta na 2011 r.; w tym samym 

dniu projekt został przekazany do Regionalnej Izby Obrachunkowej i do Biura Rady Miasta; 

• 17 listopada – brał udział w otwarciu kompleksu boisk sportowych przy Zespole Szkół 

Zawodowych nr 2 zrealizowanych przez powiat Rycki; 

• Ustalony na 18 listopada przetarg na zbycie działki na osiedlu Lotnisko nie dał rezultatu; 

wpłynęło 1 wadium, ale nikt nie przystąpił do licytacji; 

• 19 listopada – uczestniczył w ślubowaniu uczniów klas pierwszych Ogólnokształcącego Liceum 

Lotniczego w Dęblinie oraz w przysiędze żołnierzy Centrum Szkolenia Inżynieryjno Lotniczego; 

• 24 listopada – brał udział w spotkaniu z honorowymi Dawcami Krwi organizowanym przez 

Zarząd Rejonowy PCK; 

• 26 listopada – brał udział w promocji oficerskiej w Wyższej Szkole Oficerskiej Sił Powietrznych; 

• 28 listopada – uczestniczył w zebraniu sprawozdawczym Polskiego Związku Wędkarskiego – 

Koła Dęblin Miasto; 

• 29 listopada – odbyło się spotkanie w Wojewódzkim Zarządzie Melioracji i Urządzeń Wodnych 

w Lublinie w sprawie modernizacji wałów na rzece Wiśle. Jest na ukończeniu dokumentacja 

techniczna, dlatego założenie jest, aby modernizacja była ukończona do końca bieżącego roku. 

Nastąpiło niewielkie przesunięcie czasowe w związku z tym, że domagaliśmy się objęcia 

inwestycją również wału na terenie wojskowym (od mostu na Wiśle do bloków mieszkalnych  

15 PP „Wilków”), co wymaga uzgodnień z wojskowymi służbami geodezyjnymi. Przypominam, 

że Miasto Dęblin podjęło zadanie opracowania dokumentacji technicznej na drogę dojazdową od 

ul. Stężyckiej do wału na os. Młynki. Sama droga wykonana byłaby w ramach inwestycji 

modernizacji wałów. 

• 2 grudnia – uczestniczył w spotkaniu z projektantami urządzenia parku przed Urzędem, 

przedstawili oni do akceptacji ostateczną koncepcję zagospodarowania, można się z nią zapoznać 
na stronie internetowej; 

• 2 grudnia – podpisany został akt notarialny sprzedaży nieruchomości przy ulicy Niepodległości  

na rzecz Pana Artura Jędrycha; nieruchomość została sprzedana w drodze przetargowej za kwotę 
82.820 zł; 

• 6 grudnia – na ulicy Starej miał miejsce tragiczny pożar; rodzina poszkodowanych otrzymała  

od Miasta pomoc finansową oraz pomoc w zabezpieczeniu lokalu na okres remontu budynku; 

• 10 grudnia – kontrola z Lubelskiego Urzędu Wojewódzkiego w zakresie wykorzystania środków 

powodziowych. Kontrola nie wykazała uchybień;  
• 14 grudnia – uczestniczył w uroczystości rozformowania 6 Bazy Lotniczej i 1 Ośrodka Szkolenia 

Lotniczego w Dęblinie; w ich miejsce powstała 41 Baza Lotnictwa Szkolnego w ramach  

4 Skrzydła Lotnictwa Szkolnego; 

• 15 grudnia – odbyło się w Dęblinie spotkanie z udziałem przedstawiciela Rejonowego Zarządu 

Infrastruktury w Lublinie. Omówiono 2 tematy: 

− Wojsko schodzi z zaopatrzenia w wodę podmiotów cywilnych; w związku z tym wystąpiło 

do nas z pismem, że po modernizacji przez nich ujęcia wody na Lotnisku nie będzie możliwa 

dostawa wody do Osiedla; ma to nastąpić do 30 czerwca 2012 r.; ustalono, że ten termin nie 

jest definitywny i prawdopodobnie będzie możliwe jego przedłużenie; natomiast na pewno  

w okresie najdalej do końca 2013 r. Miasto musi zasilić Lotnisko swoją wodą. 
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− W dniu 17 listopada br. Rejonowy Zarząd Infrastruktury wystąpił do nas z zapytaniem, czy 

jesteśmy zainteresowani przejęciem Ciepłowni przy ul. Składowej. Odpowiedziałem, że jeśli 
byłoby to przejęcie ciepłowni i sieci na własność Miasta, to tak. Postawiliśmy kilka pytań, na 

jakich zasadach miałoby nastąpić to przejęcie; czekamy na odpowiedź, ponieważ na część 
pytań odpowiedzi może udzielić Ministerstwo Obrony Narodowej; sprawa ta będzie na 

pewno jedną z najważniejszych spraw na początku obecnej kadencji Rady Miasta. 

• Jesteśmy w trakcie rozliczania inwestycji z udziałem środków zewnętrznych: 

− Projekt unijny polegający na modernizacji ulic na osiedlu Wiślana – Żwica I etap, został 

zakończony; w najbliższym czasie zostanie skontrolowany przez Urząd Marszałkowski; 

podobnie jest z II etapem dróg na osiedlu Wiślana – Żwica.   

− Modernizacja ulic Lipowej i Konopnickiej będąca inwestycją powiatu została przerwana ze 

względu na warunki atmosferyczne i zostanie dokończona na wiosnę przyszłego roku,  

z tym że Miasto Dęblin swój udział zapłaci do końca bieżącego roku zgodnie  

z zabezpieczonymi środkami, tak aby już nie przenosić tej inwestycji na kolejny rok 

budżetowy. 

− Został zakończony projekt „e-Dęblin – rozwój społeczeństwa informacyjnego”. 

• Ze względu na warunki atmosferyczne przerwana została również budowa chodnika na  

ul. Starej, chodnik ten również zostanie dokończony na wiosnę 2011 r. 

• W miesiącu listopadzie wykonana została nawierzchnia asfaltowa na ul. Michalinowskiej na 

odcinku 520 metrów; wartość robót 286 tys. zł; udział miasta – 100 tys. zł. 

 

Ad. pkt 4. 
Zapytania, interpelacje i wnioski radnych. 
 
� Radny Krzysztof Karbowski w związku z zimowym utrzymaniem dróg wnioskował o: 

− odśnieżenie zatok parkingowych w centrum miasta, m.in. przy ulicach: Warszawskiej, PCK, 

Bankowej; 

− odśnieżanie zjazdów z posesji przy drodze krajowej nr 48; 

− odśnieżenie targowiska przy ul. Niepodległości; 

− wyrównanie nawierzchni targowiska przy ul. Niepodległości, np. poprzez wyłożenie dużych 

ubytków trelinką; 
− odśnieżanie ciągu pieszego na wiadukcie; 

− zsynchronizowanie służb miasta Dęblin odśnieżających chodniki ze służbami powiatowymi  

i wojewódzkimi; 

− przegląd i przesunięcie znaków drogowych, które przeszkadzają w odśnieżaniu; 

− przeprowadzenie cięć pielęgnacyjnych przy ul. Warszawskiej; 

− przywrócenie powitania „Nowego Roku” przed Ratuszem; 

− zapytał, ile Miasto może stracić lub zyskać na przejęciu ciepłowni przy ul. Składowej. 

� Radny Stanisław Kopacz wnioskował o: 

− przeniesienie znaków drogowych znajdujących się po środku chodnika na słupy 

energetyczne, ponieważ utrudnione jest odśnieżanie ciągnikiem - na odcinku od cmentarza 

komunalnego przy drodze nr 48 po prawej stronie od słupa elektrycznego nr 24 do 29 i dalej 

do mostu na Wiśle chodnik nie może być odśnieżany;  

− odśnieżenie chodnika od skrzyżowania w kierunku osiedla Młynki do Zespołu Szkół 

Zawodowych nr 2, ponieważ teraz ruch odbywa się przez stację paliw „Orlen”; 

− opuszczanie niżej pługu przez pojazdy odśnieżające - mieszkańcy często zgłaszają ten fakt; 

− rozpowszechnienie informacji na temat programu „e-Dęblin-rozwój społeczeństwa 

informacyjnego”.    
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Ad. pkt 5a. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie stanu liczbowego stałych komisji Rady Miasta 
Dęblin. 
 
Przewodniczący Rady Miasta jako projektodawca przedstawił projekt uchwały (stanowi załącznik) 

oraz poinformował, że na podstawie § 54  pkt 1 i 2 Regulaminu Statutu Miasta Dęblin:  
1. Komisje powołuje Rada Miasta, spośród radnych, ustalając ich skład liczbowy i osobowy. 

2. Stan liczbowy poszczególnych komisji stałych ustala Rada odrębną uchwałą w liczbie 

nieprzekraczającej 5 osób.  

Projekt przewiduje składy 5-osobowe. 

 

W dyskusji głos zabrał: 

Radny Krzysztof Karbowski - zaproponował, aby zwiększyć składy komisji nieparzyście  

o dwóch członków. 

Przewodniczący Rady Miasta – w odpowiedzi poinformował, że radnych obowiązuje Regulamin 

Rady Miasta Dęblin; zmiany Regulaminu może dokonać Rada Miasta w formie odrębnej uchwały, 

po rozpatrzeniu wniosku w komisjach; wniosek radnego Karbowskiego nie może być zrealizowany 

na dzisiejszej sesji, ponieważ nie był wcześniej zgłoszony. 

 

Następnie przystąpiono do głosowania projektu uchwały.  

W głosowaniu brało udział 14 radnych. „Za” projektem uchwały było 14 głosów, (jednogłośnie). 

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr III/4/2010 w sprawie stanu liczbowego stałych komisji Rady 

Miasta Dęblin. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt 5b. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia składów osobowych stałych komisji Rady 
Miasta Dęblin. 
 
Przewodniczący Rady Miasta przedstawił projekt uchwały, (stanowi załącznik) oraz poinformował, 

że w skład Komisji Rewizyjnej wchodzą radni, z wyjątkiem pełniących funkcje Przewodniczącego 

lub Wiceprzewodniczącego Rady Miasta. Radni sami zgłaszają akces do pracy w poszczególnych 

komisjach z tym, że nie więcej niż do dwóch. Jeżeli do danej komisji zgłosiło się więcej radnych niż 
liczba ustalona przez Radę, przeprowadza się głosowanie celem wyłonienia składu komisji. Do 

komisji wchodzą osoby, które uzyskały zwykłą większość głosów.  

Następnie Przewodniczący wyczytał osoby, które zgłosiły akces do pracy w komisjach, 

informując, że do składu Komisji Rewizyjnej oraz Komisji Zdrowia i Problematyki Socjalnej 

zgłosiło się po 4 osoby. Natomiast do pracy w Komisji Gospodarki Przestrzennej i Budżetu oraz 

Komisji Gospodarki Komunalnej zgłosiło się po 6 osób.  

Po czym zapytał, czy radni w dalszym ciągu podtrzymują swoje deklaracje. 

 
Radna Beata Amarowicz – wycofała zgłoszenie do pracy w Komisji Gospodarki Komunalnej,  

w związku z tym Rada nie musiała przeprowadzać głosowania w celu wyłonienia składu tej komisji.  

 
Przewodniczący Rady - poinformował, że skład Komisji Gospodarki Komunalnej po rezygnacji 

radnej B. Amarowicz wynosi 5 osób.  

Ponieważ chęć do pracy w Komisji Gospodarki Przestrzennej i Budżetu zgłosiło 6 osób przystąpiono 

do głosowania celem wyłonienia składu osobowego komisji. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. 

„Za” członkostwem w komisji Krzysztofa Karbowskiego było - 11 głosów, 1 głos „przeciw”, 1 głos 

„wstrzymujący się”. 
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„Za” członkostwem Waldemara Chochowskiego było – 13 głosów, 1 „wstrzymujący się”, głosów 

„przeciw„ nie było. 

„Za” członkostwem Witolda Kleczkowskiego było – 13 głosów „za”, (jednogłośnie). 

„Za” członkostwem Waldemara Warenicy było – 11 głosów „za”, 2 głosy „wstrzymujące się”, 

głosów „przeciw” nie było. 

„Za” członkostwem Ryszarda Karpińskiego było – 11 głosów „za”, 1 głos „przeciw”, 1 głos 

„wstrzymujący się”. 

„Za” członkostwem Beaty Amarowicz były – 4 głosy „za”, 4 głosy „przeciw”, 4 głosy wstrzymujące 

się”. 

Po głosowaniu Przewodniczący odczytał skład komisji. Radna Beata Amarowicz nie weszła w skład 

Komisji Gospodarki Przestrzennej i Budżetu, dlatego Przewodniczący zapytał radną, czy wyraża 

zgodę na pracę w Komisji Rewizyjnej lub w Komisji Zdrowia i Problematyki Socjalnej. 

Radna Beata Amarowicz nie wyraziła zgody na pracę w tych komisjach.  

 

Następnie przystąpiono do głosowania projektu uchwały.  

W głosowaniu brało udział 14 radnych. „Za” projektem uchwały było 13 głosów, przy 1 głosie 

„wstrzymującym się”. 

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr III/5/2010 w sprawie ustalenia składów osobowych stałych 

komisji Rady Miasta Dęblin. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ustalono następujące składy osobowe stałych komisji Rady Miasta: 

Komisja Rewizyjna: 
1) Anyszkiewicz Roman, 

2) Kopacz Stanisław, 

3) Krawczak Mirosław, 

4) Zamojski Witold. 

Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu: 
1) Chochowski Waldemar, 

2) Karbowski Krzysztof, 

3) Karpiński Ryszard, 

4) Kleczkowski Witold, 

5) Warenica Waldemar. 

Komisja Gospodarki Komunalnej: 
1) Ceglarski Mariusz, 

2) Chochowski Waldemar, 

3) Grobel Mieczysław, 

4) Krajewska Danuta, 

5) Zamojski Witold. 

Komisja Samorządu i Porządku Publicznego: 
1) Anyszkiewicz Roman, 

2) Ceglarski Mariusz, 

3) Grobel Mieczysław, 

4) Karpiński Ryszard, 

5) Kopacz Stanisław. 

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej: 
1) Karbowski Krzysztof 

2) Krajewska Danuta, 

3) Krawczak Mirosław, 

4) Piechota Magdalena, 

5) Wiejak Henryk. 
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Komisja Zdrowia i Problematyki Socjalnej: 
1) Kleczkowski Witold, 

2) Piechota Magdalena, 

3) Warenica Waldemar, 

4) Wiejak Henryk. 

 
Przewodniczący ogłosił przerwę na ukonstytuowanie się komisji. 

 

Ad. pkt 5c. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyboru przewodniczących i wiceprzewodniczących 
stałych komisji Rady Miasta Dęblin. 
 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że w przerwie sesji odbyły się pierwsze posiedzenia 

każdej komisji, w trakcie których wyłoniono przewodniczących i wiceprzewodniczących, następnie 

przedstawił projekt uchwały, (stanowi załącznik). 
 

Wobec braku dyskusji, przystąpiono do głosowania projektu uchwały.  

W głosowaniu brało udział 14 radnych. „Za” projektem uchwały było 12 głosów, przy 2 głosach 

„wstrzymujących się”. 

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr III/6/2010 w sprawie wyboru przewodniczących  

i wiceprzewodniczących stałych komisji Rady Miasta Dęblin. Uchwała stanowi załącznik do 

protokołu. 

Przewodniczący i wiceprzewodniczący stałych komisji Rady Miasta: 

1. Komisja Rewizyjna 
przewodniczący – Zamojski Witold, 

wiceprzewodniczący – Krawczak Mirosław. 

2. Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu 
przewodniczący – Chochowski Waldemar 

wiceprzewodniczący – Warenica Waldemar. 

3. Komisja Gospodarki Komunalnej 
przewodniczący – Grobel Mieczysław, 

wiceprzewodniczący – Zamojski Witold. 

4. Komisja Samorządu i Porządku Publicznego 
przewodniczący – Anyszkiewicz Roman, 

wiceprzewodniczący – Grobel Mieczysław. 

5. Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej 
przewodnicząca – Piechota Magdalena, 

wiceprzewodnicząca – Krajewska Danuta. 

6. Komisja Zdrowia i Problematyki Socjalnej 
przewodniczący – Warenica Waldemar, 

wiceprzewodnicząca – Piechota Magdalena. 

 
Ad. pkt 5d. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Dęblin na 
2010 r. 

Skarbnik Miasta - Kinga Barańska poinformowała, że w projekcie uchwały (stanowi załącznik) 

wprowadzono zmiany zmniejszające i zwiększające budżet na podstawie wewnętrznych decyzji  

i potrzeb oraz:  

1. na podstawie decyzji budżetowej Wojewody Lubelskiego zwiększono budżet po stronie 

dochodów o kwotę 121 966 zł w dziale – Transport i łączność, w rozdziale – Drogi publiczne 

gminne. Są to środki pochodzące z dotacji celowej w ramach Narodowego Programu 
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Przebudowy Dróg Lokalnych, w wyniku powstałych oszczędności, z przeznaczeniem na zadanie 

inwestycyjne – Przebudowa dróg na osiedlu Wiślana-Żwica w Dęblinie – II etap; 

2. na podstawie pism Ministra Finansów zwiększono budżet po stronie dochodów o kwotę  
30 328 zł w rozdziale – Część oświatowa subwencji ogólnej dla j.s.t.;  

3. w wyniku wpływu środków z refundacji kosztów kwalifikowalnych poniesionych w 2010 r.  

z Urzędu Marszałkowskiego, zwiększono budżet po stronie dochodów o kwotę 1 324 006 zł z 

przeznaczeniem na dofinansowanie projektu: „e-Dęblin – rozwój społeczeństwa informacyjnego” 

współfinansowanego z budżetu środków europejskich, w ramach Regionalnego Programu 

Operacyjnego Województwa Lubelskiego. Pozostałe środki z refundacji w wysokości 263 888 zł 

zostaną przekazane w 2011 roku. 

4. z inicjatywy Burmistrza Miasta Dęblin: 

− zmniejszyć środki po stronie wydatków budżetowych: 

• w dziale – Oświata i wychowanie, w rozdziałach: Dokształcanie i doskonalenie nauczycieli 

o kwotę 16 000 zł, Pozostała działalność o kwotę 170 706 zł - rezerwy oświatowe oraz 

Przedszkola o kwotę 10 000 zł - Miejskie Przedszkole Nr 1, na skutek oszczędności  

w gospodarowaniu środkami; 

• w dziale – Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego, w rozdziale – Biblioteki  

o kwotę 12 000 zł na skutek oszczędności w gospodarowaniu środkami; 

• w dziale – Kultura fizyczna i sport o kwotę 15 000 zł, na skutek oszczędności; 

− zwiększyć środki po stronie wydatków budżetowych: 

• w dziale – Transport i łączność, w rozdziale – Drogi publiczne gminne, bieżące utrzymanie 

dróg o kwotę 5 000 zł do kwoty 405 000 zł; 

• w dziale – Gospodarka mieszkaniowa, z przeznaczeniem na utrzymanie lokali mieszkalnych 

w ramach użytkowania socjalnego; 

• w dziale – Działalność usługowa, w rozdziale – Cmentarze o kwotę 8 000 zł, ze względu na 

wzrost kosztów utrzymania cmentarza; 

• w dziale – Administracja, w rozdziale – Urzędy miast o kwotę 100 000 zł, ze względu na 

wzrost kosztów zużycia gazu i energii w budynku oraz konieczność zabezpieczenia 

środków na pochodne od wynagrodzeń za grudzień; 
• w dziale – Dochody od osób prawnych, od osób fizycznych oraz wydatki związane z ich 

poborem, w rozdziale – Pobór podatków, opłat (…) o kwotę 48 000 zł z przeznaczeniem na 

inkaso od podatków i opłat; 

• w dziale – Obsługa papierów wartościowych i kredytów j.s.t., w rozdziale – Odsetki od 

kredytów i pożyczek o kwotę 72 000 zł z przeznaczeniem na zapłatę odsetek od kredytów  

i obligacji; 

• w dziale – Oświata i wychowanie o kwotę 35 000 zł z przeznaczeniem dla Miejskiego 

Przedszkola nr 3 i nr 4 na wydatki bieżące; 

• w dziale – Pomoc społeczna, w rozdziale – Dodatki mieszkaniowe o kwotę 14 000 zł; 

• w dziale – Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego, w rozdziale – Domy i ośrodki 

kultury o kwotę 12 000 zł z przeznaczeniem dla Miejskiego Domu Kultury; 

− zmniejszyć przychody budżetu z tytułu kredytów i pożyczek o kwotę 1 324 006 zł do kwoty 

263 888 zł, z przeznaczeniem na wydatki inwestycyjne, na tzw. wyprzedzające finansowanie 

działań ze środków pochodzących z budżetu Unii Europejskiej, na dofinansowanie projektu: 

„e-Dęblin – rozwój społeczeństwa informacyjnego”. Według umowy, na beneficjencie ciąży 

obowiązek sfinansowania całości zadania inwestycyjnego z własnych środków.  

Zmniejszona kwota kredytu w wysokości 263 888 zł zostanie spłacona w pierwszym półroczu 

2011 roku, po otrzymaniu środków z Unii Europejskiej w postaci refundacji poniesionych 

kosztów w 2010 roku na w.w. zad. inwestycyjne. 
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Autoprawka:  

Zwiększenie dochodów i wydatków budżetu o kwotę 19 600 zł w dziale - Transport i łączność,  
w rozdziale - Drogi publiczne gminne, w postaci dotacji celowej od przedsiębiorstw, udzielonych  

na podstawie porozumień zawartych w ubiegłym roku na zadanie inwestycyjne – Przebudowa dróg  

w osiedlu Wiślana –Żwica; 

Po zmianach dochody wynoszą 44 791 859, natomiast wydatki 48 295 747. 

 

W dyskusji głos zabrali: 

Radny Ryszard Karpiński – zapytał, dlaczego w dziale - Kultura i ochrona dziedzictwa 

narodowego zdjęto środki w wysokości 12 tys. zł z biblioteki i przeznaczono je dla Miejskiego 

Domu Kultury; brak jest informacji o celu wydatku tych środków. 

Radny Krzysztof Karbowski – również zapytał, co spowodowało przesunięcie kwoty 12 tys. zł  

z biblioteki i przeznaczenie jej dla Miejskiego Domu Kultury, skoro rokrocznie brakuje środków na 

zakup księgozbioru. 

Radny Witold Kleczkowski – zapytał, dlaczego z Urzędu Marszałkowskiego wpłynęły środki  

na dofinansowanie projektu: „e-Dęblin – rozwój społeczeństwa informacyjnego” w wysokości  

1 324 006 zł. Z czego wynika brak pozostałych 263 888 zł, skoro Rada Miasta poprzedniej kadencji 

podjęła uchwałę, dotyczącą zaciągnięcia kredytu na wydatki inwestycyjne tzw. wyprzedzające 

finansowanie działań ze środków pochodzących z budżetu Unii Europejskiej, w wysokości  

1 587 894 zł.  

Radna Magdalena Piechota – zapytała, dlaczego proponuje się zmniejszenie wydatków w dziale 

Oświata i wychowanie, w rozdziale Dokształcanie i doskonalenie nauczycieli; radna uważa,  

że planowane w przyszłości łączenie szkół podstawowych z gimnazjami spowoduje zmniejszenie 

liczby oddziałów, co wiązać się będzie ze zmniejszeniem liczby nauczycieli w niektórych 

placówkach oświatowych; decyzja zmniejszenia środków na dokształcanie postawi nauczycieli  

w bardzo trudnej sytuacji, gdyż nowe umiejętności będą im potrzebne w poszukiwaniu pracy. 

Radna Beata Amarowicz – prosiła o wyjaśnienie, dlaczego zwiększono o 48 tys. zł środki 

przeznaczone na inkaso, oraz dlaczego we wcześniejszych uchwałach budżetowych nie zostały 

uwzględnione odsetki od kredytów i pożyczek, czy są to nowe odsetki. 

 
Burmistrz – udzielił odpowiedzi na pytania: 

dla radnego R. Karpińskiego i K. Karbowskiego: 

W dziale - Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego zwiększono wydatki w rozdziale - Domy  

i ośrodki kultury z przeznaczeniem dla Miejskiego Domu Kultury poprzez zmniejszenie w rozdziale 

– Biblioteki, ponieważ co roku są odnotowywane oszczędności w bibliotece i niedoszacowania  

w MDK. W Miejskim Domu Kultury oprócz wydatków bieżących został przeprowadzony remont 

dachu. Burmistrz powiedział, że środki przeznaczone dla biblioteki są wystarczająca na jej 

utrzymanie; żadna gmina w okolicy nie ma tak rozwiniętej bazy bibliotecznej – 4 punkty na 

niespełna 18 tys. mieszkańców. 

Generalną zasadą jest oszczędne gospodarowanie wydatkami. W tym roku wydatki bieżące  

w różnych działach, np. dotyczących oświaty, kultury i administracji zostały ograniczone po to, aby 

znaleźć środki własne na projekt dotyczący II etapu budowy dróg na osiedlu Wiślana-Żwica. Drobne 

korekty polegają na przeznaczaniu pojawiających się oszczędności z powrotem do działów, gdzie 

wystąpiły braki.  

dla radnej M. Piechoty: 

Zmniejszenie środków na doskonalenie nauczycieli – zobowiązania w tym zakresie na 2010 r. 

zostały sfinansowane, dlatego nie ma potrzeby utrzymywania środków w tym dziale. Jeżeli  

w przyszłości będą potrzeby dokształcania, zostaną one sfinansowane z przyszłorocznego budżetu.   

dla radnego W. Kleczkowskiego: 

Sprawa związana z finansowaniem projektu unijnego „e-Dęblin – rozwój społeczeństwa 

informacyjnego” - część kredytu, który był planowany na finansowanie wstępne projektu unijnego 
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jest zdejmowana. W momencie podejmowania uchwały dotyczącej zaciągnięcia kredytu (sesja  

w dniu 10 listopada 2010 r.), były wątpliwości, czy Urząd Marszałkowski będzie miał pieniądze na 

zaliczkowanie inwestycji, a Miasto nie mogło zostać bez możliwości zapłacenia wykonawcy. 

Zaliczka z Urzędu Marszałkowskiego wpłynęła, w związku z tym zmniejszamy plan przychodów, 

zaciągnięty kredyt nie będzie w wysokości planowanej w listopadzie, tylko w kwocie 263.888 zł. 

Przy rozliczaniu projektów unijnych stosuje się zaliczkowanie tylko do pewnego momentu, ostatnia 

transza jest to określony procent wartości kontraktu. Projekt jest już zakończony, dlatego według 

obowiązujących procedur po skontrolowaniu i rozliczeniu kwota 263.888 zł zostanie zwrócone na 

zasadzie refundacji. 

dla radnej B. Amarowicz: 

Przeznaczenie 48 tys. zł na inkaso – zwiększenie wynika z rozliczenia wykonanych dochodów 

głównie z targowisk miejskich, gdzie inkaso jest ustalone procentowo. Jeśli jest większe wykonanie 

dochodów, jest też większe wykonanie inkasa. Środki, które wpłynęły w formie opłat targowych, czy 

zebranych podatków przez inkasentów indywidualnych, musimy procentowo wypłacić. 
Odsetki od zaciągniętych kredytów – czekaliśmy do końca roku, aby zobaczyć jak się ukształtują 
odsetki. W związku z tym, że w ciągu roku były realizowane duże inwestycje, np. I etap budowy 

dróg na os. Wiślana-Żwica i projekt informatyczny, obligacje zostały wyemitowane w czerwcu, czyli 

wcześniej niż zakładaliśmy przy projektowaniu i uchwalaniu budżetu. Odsetki nie mogły być 
zwiększone w czerwcu lub w lipcu, bo wiązało się to z zabezpieczeniem środków na inwestycję 
budowy dróg na osiedlu Wiślana- Żwica – II etap. 

 
Po dyskusji przystąpiono do głosowania projektu uchwały wraz z autopoprawką.  
W głosowaniu brało udział 14 radnych. „Za” projektem uchwały było 12 głosów, przy 2 głosach 

„wstrzymujących”. 

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr III/7/2010 w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta 

Dęblin na 2010 r. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt 5e. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta Dęblin. 
 
Przewodniczący Rady Miasta przedstawił projekt uchwały, (stanowi załącznik) oraz poinformował, 

że według § 97 ust.1 pkt 1 a) Statutu Miasta, czynności w zakresie ustalania wynagrodzenia wobec 

Burmistrza Miasta, wykonuje Rada Miasta w formie uchwały. 

Zaproponowane w projekcie wynagrodzenie wynosi łącznie 9.750,00 zł brutto, czyli jak dotychczas. 

 

W dyskusji głos zabrał: 

Radny Mariusz Ceglarski – zapytał, co oznacza dodatek specjalny i dlaczego jest liczony od 

uposażenia zasadniczego i od dodatku funkcyjnego. 

Radca prawny Anna Grobel – poinformowała, że elementy wynagrodzenia Burmistrza są 
uregulowane w ustawie o pracownikach samorządowych. Dodatek specjalny jest uregulowany  

w art. 36 tej ustawy, jako element obligatoryjny wynagrodzenia. Dodatek specjalny może być 
uregulowany różnie, tzn. minimalnie musi wynosić 20% i nie przekraczać 40 % wynagrodzenia 

zasadniczego i dodatku funkcyjnego. 

 

Następnie przystąpiono do głosowania projektu uchwały.  

Na 14 obecnych radnych w głosowaniu brało udział 13 radnych. „Za” projektem uchwały było  

13 głosów, (jednogłośnie). Jedna osoba nie głosowała.  

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr III/8/2010 w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta 

Dęblin. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady poprosił, aby wszyscy radni brali udział w głosowaniach. 
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Ad. pkt 6. 
Wolne wnioski. 
 
Przewodniczący Zarządu Osiedla Michalinów – Sławomir Świątkowski jest zdania, że radni 

powinni brać udział w głosowaniu i wykorzystywać możliwość głosowania „za”, „przeciw” lub 

„wstrzymuję się od głosu”. Jeżeli ktoś nie chce głosować powinien wyjść z sali.  

Radny Krzysztof Karbowski – wnioskował, aby na posiedzenia sesji byli zapraszani 

przedstawiciele Powiatu, natomiast nieobecność powinna być usprawiedliwiana na piśmie. Według 

radnego na sesjach Rady Miasta powinien być również obecny radca prawny lub inna osoba 

obsługująca od strony formalno – prawnej przebieg obrad. 

Radny Waldemar Chochowski – powiedział, że w tygodniku powiatu ryckiego „Twój Głos” 

ukazała się mapka dotycząca odśnieżania dróg powiatowych. Niestety nie były na niej uwzględnione 

chodniki. Poinformował o nieodśnieżanym chodniku przy ulicy Towarowej.  

 

Ad. pkt 7.  
Odpowiedzi na zapytania, interpelacje i wnioski. 
 

Burmistrz Miasta Stanisław Włodarczyk - udzielił odpowiedzi na zapytania i wnioski: 

Burmistrz poinformował, że za odśnieżanie dróg odpowiadają ich zarządcy. Natomiast obowiązek 

odśnieżenia chodników należy do właścicieli przyległych posesji, ponieważ zarządcy dróg 

praktycznie nie uwzględniają ich odśnieżania w przetargach. Tam gdzie jest największy ruch 

pieszych chodniki są odśnieżane interwencyjnie na zlecenie Urzędu Miasta, Zarządu Dróg 

Wojewódzkich lub Zarządu Dróg Krajowych (np. GDDKiA zleca odśnieżanie chodników  

w Dęblinie dwa razy w sezonie zimowym).  

Miasto musi liczyć się z kosztami, ponieważ poprzednia i obecna zima okazały się bardzo ciężkie. 

Kwota za odśnieżanie w sezonie 2009/2010 wyniosła prawie 200 tys. zł, wcześniejsze sezony 

zimowe kosztowały dużo mniej. 

� dla radnego Krzysztofa Karbowskiego: 

− odśnieżenie parkingów w centrum miasta – wiąże się z wywożeniem śniegu i dużymi 

kosztami, które nie są przewidywane w przetargach na odśnieżanie; parkingi przy  

ul. Warszawskiej pozwalają na odrzucenie zalegającego śniegu z ulicy i chodnika; zarządca 

drogi krajowej przewidział interwencyjny wywóz śniegu tylko z wiaduktu; 

− sprawa odśnieżania zjazdów z posesji – drogi muszą być odśnieżane, odśnieżenie wjazdu na 

posesję jest obowiązkiem właściciela nieruchomości; 

− odśnieżenie targowiska przy ul. Niepodległości – prowadzenie targowiska jest zlecone 

Klubowi Sportowemu „Czarni Dęblin” i uwaga o odśnieżaniu zostanie przekazana; 

− poprawa jakości nawierzchni targowiska przy ul. Niepodległości – wnioski dotyczące 

inwestycji muszą wskazywać pochodzenie środków na ich realizację; wszystkie ważne 

zadania są ujmowane w budżecie; Rada Miasta decyduje o ważności zadań i może 

zadecydować o przeznaczeniu na ten cel środków z budżetu; Burmistrz jako organ 

wykonawczy realizuje wnioski Rady, a nie wszystkie wnioski radnych muszą być 
zrealizowane; Burmistrz poprosił radnego o bardziej konkretne formułowanie wniosków 

dotyczących realizacji zadań;  
− zsynchronizowanie odśnieżania chodników i jezdni – staramy się to robić, ale nie zawsze się 

udaje, ponieważ różne służby zajmują się prowadzeniem akcji zimowej; 

− zmiana usytuowania znaków drogowych, które przeszkadzają w odśnieżaniu – kilkakrotnie 

Miasto występowało do zarządców dróg o zmianę usytuowania znaków lub ich usunięcie  

z chodników, część znaków została przesunięta; postaramy się ten wniosek zrealizować  
w ciągu najbliższego roku; 
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− właściwe wykonanie cięć pielęgnacyjnych drzew przy ul. Warszawskiej – cięcia  

w odpowiednim terminie zostaną wykonane; zwrócimy uwagę podmiotom odpowiedzialnym 

za ich wykonywanie, aby były właściwe;  

− przywrócenie powitania „Nowego Roku” przed Ratuszem – nie planujemy w tym roku 

organizacji Sylwestra ze względów oszczędnościowych; takie zabawy wiążą się z nakładami 

finansowymi, zapewnieniem ochrony wszystkim uczestnikom; nie jest to święto  

o charakterze państwowym, więc jeżeli zostaną przez Radę wydzielone środki, będzie ono 

realizowane; Statut Miasta stanowi, że jeśli wniosek wymaga nakładów finansowych, to 

wnioskodawca powinien wskazywać środki, z których może być zrealizowany; 

− zyski lub straty Miasta z tytułu przejęcia ciepłowni – dziś nie można na to pytanie 

odpowiedzieć, ponieważ dopiero będziemy się nad tym zastanawiać; wystąpiliśmy z pismem 

do Rejonowego Zarządu Infrastruktury o przekazanie informacji dotyczących kosztów 

utrzymania ciepłowni i stanu urządzeń; nie wszystkie dane uzyskamy, ponieważ są to 

prywatne sprawy firmy; przy takich przedsięwzięciach zawsze istnieje ryzyko; jeżeli możemy 

przejąć ciepłownię na własność, to warto się nad tym zastanowić, ponieważ w perspektywie 

może to być korzystne dla Miasta przedsięwzięcie; sprawa będzie rozpatrywana na 

posiedzeniach właściwych komisji, w których każdy radny może uczestniczyć;  
� dla radnego Stanisława Kopacza: 

− sprawa znaków drogowych znajdujących się na chodnikach i blokujących ciągnik 

odśnieżający – jest to utrudnienie, znaki przeszkadzają, ale być może w pewnych miejscach 

nie da się ich inaczej ustawić; 
− podniesione pługi pojazdów odśnieżających – jest to często zgłaszany zarzut mieszkańców – 

być może takie sytuacje się zdarzyły; pojazd mógł przejeżdżać ul. Warszawską (droga 

krajowa) z podniesionym pługiem, ponieważ miał za zadanie odśnieżać inne ulice; często 

zdarza się również, że pług musi być uniesiony, ponieważ jedną częścią jedzie po krawężniku 

mijając zaparkowane samochody;  

− za mało informacji, na temat programu „e - Dęblin – rozwój społeczeństwa informacyjnego” 

– są wydrukowane ulotki, informacje będą ogłoszone po oficjalnym otwarciu telecentrum.  

� dla radnego Waldemara Chochowskiego: 

− nieodśnieżany chodnik przy ul. Towarowej – chodnik przy ulicy Towarowej należy do 

Starostwa i nie jest objęty umową na odśnieżanie; najbardziej zasypane odcinki przy  

ul. Tysiąclecia i ul. Lipowej zostały odśnieżone; 

� dla radnego Krzysztofa Karbowskiego: 

− obecność na sesjach przedstawicieli Powiatu oraz radcy prawnego – obecność radcy 

prawnego na sesjach jest niecelowa; jeżeli zajdzie potrzeba, będzie obecny; czas radcy jest 

zbyt cenny, w tym czasie może zająć się innymi sprawami; natomiast jeśli chodzi o radnych 

powiatowych, nie muszą usprawiedliwiać swojej nieobecności, ponieważ wykonują inne 

prace a zaproszenie na sesję nie stanowi dla nich podstawy do zwolnienia; nie ma również 
konieczności zapraszania kierowników wszystkich jednostek organizacyjnych, jeśli na sesji 

brak jest tematów ich dotyczących; jeśli zachodzi konieczność są zapraszani. 

 

Przewodniczący Rady Miasta zadał pytanie, czy zostały udzielone odpowiedzi na wszystkie 

zapytania i wnioski. 

 

Radny Stanisław Kopacz – dodał, że w sprawie przejęcia ciepłowni ważną kwestią jest również 
przejęcie wymiennikowni ciepła. 

 

Przewodniczący Rady Miasta ponownie zadał pytanie, czy zostały udzielone odpowiedzi na 

wszystkie zapytania i wnioski - ponieważ nie było sprzeciwu, zamknął punkt. 
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Protokół Nr III sesji Rady Miasta Dęblin w dniu 16 grudnia 2010 r. 

 

Ad. pkt 8. 
Zatwierdzenie protokołów z I i II sesji Rady Miasta. 
 
Ponieważ nie wpłynęły uwagi ani wnioski do protokołu z I i II sesji Rady Miasta przystąpiono do ich 

zatwierdzenia. 

  

W głosowaniu brało udział 14 radnych.  

„Za” przyjęciem protokołu z I sesji było 14 radnych (jednogłośnie).  

„Za” przyjęciem protokołu z II sesji było 14 radnych (jednogłośnie).  

Rada Miasta przyjęła protokoły z I i II sesji Rady Miasta. 

 

Ad. pkt 9. 
Zamknięcie sesji. 
 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący RM – Henryk Wiejak zamknął  
III sesję. 
 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

 

 

 

 

 

Protokołowała: 

 

Agnieszka Ostrach 
 


